



אַכּפֿערשׁ אַ אַרְערשׁ בּשׁרּבּער בּערפֿער פּאַמּער אַ אַרְערשׁ בּשׁרּבּער בּערפֿער פּאַמערער אַראַרעשׁ בּשׁרּבּערער APPROVAL OF ENVIRONMENTAL IMPACT ASSESSMENT

الرسون المراكزية : Number: 203-EIARES/PRIV/2019/173

مِوْوَرٍ دُوْرُ دُوْرُ رِرِدُو دُوْرُ دُوْرُ دُوْرُ دُوْرُ دُورُ دُورُ

This Environmental Decision Statement is issued for the purpose of communicating the decision regarding the First Addendum to the Environmental Impact Assessment for Coastal Protection at Fasmendhoo Island, Raa Atoll, which was submitted for evaluation on 06th February 2019 by Emil Resorts Private Limited. The EIA consultant of this project is Mr. Ahmed Jameel (EIA P07/2007).

This Environmental Decision Statement
has been issued on behalf of the
Environmental Protection Agency
(hereinafter referred to as the Ministry)
pursuant to the Environmental Impact
Assessment Regulations 2012 (2012/R27) to advise that the Ministry has
decided that the proposed
Development Proposal can proceed
according to the Environmental Impact
Assessment Report.



321



2. The decision has been made by the Ministry on the following conditions:

2. دِ رُدُوْ دِسِ عُهِرِ دِ وَرُدُوسِ جِهِدُر دِوْ

i. In the event the project activity has extended, this Decision Statement Environmental Decision Statement, the Proponent shall write to the Minister for an extension according to clause 14 of the Environmental **Impact** Assessment Regulation 2012.

i. वहर विष्ठ हें वेस के स्वर्ध के किया है के किया not commenced within one (1) year مُرْمَدُ مُرْمَدُونُ مُرْمَدُونُ مُرْمَدُهُ مِ from the date of issue, or if the حَتْ مَرْدُ مِدُمْ مَرْدُ مِدْمُ مَا اللهِ from the date of issue, or if the شروك مِدَّ وْسِرْد تَدْمُوسْ سِسْرِح دِّمْوَد عِرْدُود duration of this Environmental وَهُ وَهُ مُرْمُهُ رِجُوْمُ سُرُوَ ، وِ عِوْقُورٍ وُ خُوْمِ وُ خُوْمِ وَ عُورٍ وَ خُورٍ وَ خُورٍ وَ وَقَاعِرٍ وَ عَرْفُومٍ وَ عَرْفُومٍ وَ عَرْفُومٍ وَ عَرْفُومٍ وَ عَرْفُومٍ وَ عَرْفُومٍ وَعَرْفُومٍ وَ عَرْفُومٍ وَ عَرْفُومٍ وَ عَرْفُومٍ وَ عَرْفُومٍ وَعَرْفُومٍ وَعَرْفُومُ وَعِنْ وَعِنْمُ وَعَرْفُومُ وَعَرْفُومُ وَعِنْمُ وَالْمُوامِ وَالْمُومُ وَعِنْمُ وَالْمُومُ وَالْمُومُ وَالْمُعِلِمُ وَالْمُعِلِمُ وَالْ سِرِيرُو دِّهُو وَالْمُورِ وَ وِالْمُودُ 1 وَسَرَ الْمَالِي Environmental سَرَسُونَهُ تُودُدِ دِرِوَدِهُ رُدُورَ گَيْرِوُو سُرُدُو. shall be حِمِدُّ وَسِرِهُ ۚ خُمُورُ سِرِسْرِحِ خُمْءُ بِوَرُوْءُ وَرُحُرَمُ considered null and void. In order to תו ליל לי ביתפא שתיתעא מצאש לפלח عُرِّ وَوُرِهِ 2012 مُ 14 وَسَرَ دُرُورُورُو 20,00

ii. In the event the project activities one (1) year due to unforeseen circumstances, the Ministry shall have the discretion to extend the duration of the Environmental Decision Statement, or to terminate it. In such circumstances the proponent shall write to the Minister for an extension clearly stating out the reasons for the

1 وَسَرُ سَرُهُ مِرْوَدُ وَرُورُ وَرُورُو وَرُورُو have been delayed for more than (رُدُنَارُ اللهُ الله הוציפת ליים לצור לציגית מתוצ 2,03 (1,001) 066 061 111 8,503 (2,000 V 200 V 20 ה המינוני מיני בין בסבייבני המינוני מימת מפת להשפקב הלפתל בית שם אתל בשצית פתם ל مُرْورُورُ مُرْمِرُ مُرْمِر مُرْمِرُ مُرْمِر مُرِمِر مُرْمِر مُر مُرمِر مُرّمِر مُرمِر مُرمِر مُرِمِر مُرمِر مُرمِم כת בים את הל בתית פיתום.





delay.

- iii. The Minister, or his designate, may issue a cessation order requiring persons working on a Development Proposal to cease working until the order is withdrawn, if:
 - This Environmental Decision
 Statement has been withdrawn or;
 - b) There has been a breach of the conditions of this Environmental Decision Statement.
- iv. It is the Developer's responsibility to undertake all project activities in accordance with the relevant laws and regulations of the Maldives.
- v. The Developer shall submit environmental monitoring report as outlined in Paragraph viii of this Environmental Decision Statement. Failure to submit the requisite monitoring report may result in the suspension or revocation of the permit under this Decision Statement.
- vi. The Developer is aware that under the National Environment Protection Act (Law no. 4/93) and

- (3)
 (4)
 (5)
 (6)
 (7)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
 (8)
- ٦) دِ مِدُّوْرِهُ دُمْرُ سِرِسْرِدِدُهُو بِرِيْرُدُ وُ مَعْ يَرْجُونُارُ رَبُّرُونُونُ
- ٧. و مِحُوْمِ دُدُوْمِ سِرسرو دِدْهُ دُ بِورْدُودُ الله وَسَرَ بُرُوكُ مِرْدُورُ وَ وَسُرَعُ مِرْسُرُو سِرَدُ وَسُرَوْمُ مُ مَرْسُومُ وَسُرَوْمُ مَ مَرْسُومُ وَسُرَوْمُ وَسَرَدُورُ وَسُرَدُورُ وَسُرَدُ وَسُرَدُورُ وَسُرَدُورُ وَسُرَدُورُ وَسُرَدُورُ وَسُرَدُورُ وَسُرَدُورُ وَسُرَادُ وَسُرَورُ وَسُرَادُورُ وَسُرَادُورُ وَسُرَادُورُ وَسُرَادُ وَسُرَادُورُ وَسُرَادُورُ وَسُرَادُورُ وَسُرَادُ وَسُرَادُورُ وَسُرَادُ وَسُرَادُورُ وسُرَادُورُ وَسُرَادُورُ وَسُرَادُورُ وَسُرَادُورُ وَالْمُورُ وَسُرَادُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُ وَالْمُ وَالْمُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَا

vi دِوْرِ بَرُدُقَ دُ هِدُّوْرِ بَرُدُنَّ هُرِنَادُ دُوْرُدُ هُوْرُدُوْوُفَّ. وَنَرْسُرُ (سَرَمُوهُ لُهُ 4/93) دَّدِ هِدُّوْرُهُ دُ دَسَارُدُ وَيُنْفِرُ دِسْرُونُدُ صَرَّسُونِيًا مِرْدُوْ وَمُؤْمِنَا مِنْ الْمُؤْمِدُ مِنْ الْمُؤْمِدُ مِنْ الْمُؤْمِدُ م



the Environmental **Impact** Assessment Regulations the Ministry reserves the right to terminate any activity without compensation if found that such an irreversible impacts on the environment.

دُورِمِ 2012 دُ مُرْسِرُ بُرُمْجُ دُ مِدْوَدُ היופא החב מעאפ נב סבורה הפפבת נמל שת ב לל מל מל בל בל בל בל בל בל הל מל בל הל מל בל הל מל בל הל מל בל הל בל הל בל הל בל הל בל הל הל הל הל הל שללה בשלכל שלה כשלת ביותים להשלל activity has caused significant, حَثْ مُعْرِدُهُ وَمُعْرِقُهُ وَمُعْرِدُهُ وَمُعْمِونُ وَمُعْرِدُهُ وَمُعْمِعُ وَمُعْمُونُ وَمُعْمِونُ وَمُعْمِونُ وَمُعْمِونُ وَمُعْمِعُ وَمُعْمِونُ وَمُعْمِعُ وَمُعْمِعُ وَمُعْمِعُ وَمُعْمُ وَمُعْمِونُ وَمُعْمِعُ وَمُعْمِونُ واللّهُ وَالْمُعُمُ وَمُعْمُ ومُ مُعْمُ وَمُعُمُ وَمُعْمُ وَمُعْمُ وَمُعُمُ وَمُعُمُ وَمُعُمُونُ وَمُعْمُونُ وَمُعْمُ وَمُعُمُ وَمُعُمُ وَمُعْمُ وَمُعُمُ وَمُعُمُ وَمُعُمُ ومُعْمُ ومُعْمُونُ ومُعْمُونُ ومُعْمُونُ ومُعْمُ ومُعُمُ ومُعْمُ ومُعْمُ ومُعْمُ ومُعْمُونُ ومُعْمُونُ ومُعْمُ و פיפלעת משל מבתאת משנופי

- the EIA report for all the phases of the project shall fully be implemented.
- からきな ハンタカラ アメン ノきがられ
- environmental viii. The program outlined in the Environmental Impact Assessment Report shall be undertaken and implemented and summary environmental monitoring reports shall be submitted to the Ministry.
- wonitoring مُوَّوُّرُهُ مُ مُنْ مُنْ وَمُرَّمِّ وَسُرُوْمُ عُمَّرُونِمُ عُمَّرُونِمُ viii בית ב פרת אפ ברת ב ברת בר שתים מת בת ברת 0,00 3,0133 1,3 0,000 Verg (1,0137 1,3 0,000 مرسرو سرفر مرزم مرزم وسری و وی دوستا משת התל ללתלים לינול.
- ix. The date of expiry stated in this **Environmental Decision Statement** is the duration given to commence the project activities approved under this Environmental Decision Statement.
- ix جودًوْسِردُ سِرْدِ دُوْدُهُ فِرِيْرُودُورُ وَرُورُهُ وَرُورُهُ وَرُورُ פאני עלים פותיים על פונת הפית בלהם





x. Once the project activities have started, the Proponent must inform the Environmental Protection Agency, the date of commencement of project activities. Date of Issue: 17th February 2019

Date of expiry: 17th February 2020

Name: Ibrahim Naeem

Designation: Director General

Signature:

מניים מעל : 17 למינת 2019

وْرُوْرُهُ رُوْوٌ مُورِدُ: 17 زُفْتُرَمْرِ 2020

سرسر: رع ترود سرود

وَوُونَ إِيرَاعَهِم فَيرَيرُو